
Het jaarverslag! Iedereen zit er natuurlijk weer met smart naar uit te kijken, want iedereen is al lang 

weer vergeten wat er in 2016 allemaal voorgevallen is. Dat geldt in ieder geval wel een beetje voor 

mij, dus dit verslag is ook voor mij een herinnering aan het afgelopen jaar.  

Normaliter pak ik de papieren GSP’s erbij, en die blader ik dan door, maar omdat we de papieren 

versie hebben laten vallen, ben ik nu aangewezen op de elektronische versie, de e-GSP.  

Op de jaarvergadering van december 2015 was er het bekende patroon van bestuurlijke zaken, d.w.z. 

jaarverslagen van secretaris en penningmeester en het einde van de bestuursperiode van Geeske 

Oosterhuis. Omdat zij niet herkiesbaar was, en omdat Rudy Sterenberg de enige kandidaat was, kwam 

hij het bestuur als Geeskes opvolger versterken. Ook was er weer eens het einde van de 

bestuursperiode van Coby Keizer, maar zij was ‘natuurlijk’ herkiesbaar, en plakt wederom vier jaar 

aan haar imposante carrière als penningmeester vast. Na de pauze gaf Anita Kikkert een lezing over 

fotosynthese, een lezing die heel veel behelsde wat met het plantenrijk te maken heeft.  

Het eerste dat me bij het januarinummer opvalt, is dat er 60 op de omslag staat. Dat heeft ermee te 

maken dat we het afgelopen jaar het 60-jarig bestaan van de afdeling gevierd hebben. Hoewel de 

gemiddelde leeftijd van onze leden boven de zestig is, is er niemand van ons die de oprichting van 

onze afdeling 60 jaar geleden meegemaakt heeft.  

In januari kwam Wim Alsemgeest een lezing geven over een reis die hij in het najaar van 2012 met 

o.a. Bertus Spee gemaakt had. Deze reis ging door Chili, en dan spreekt het vanzelf dat vooral de 

copiapoa’s op het menu staan. Verder kwamen de bestuurlijke perikelen aan bod.  

In februari was de clubavond gewijd aan het vinden van een oplossing voor die perikelen. Een 

commissie zal zich met de ontstane situatie bezighouden. Verder liet Coby op deze avond plaatjes zien 

van een Mexico-reis van Uli Dosedal. Het betrof plaatjes van Uli’s reis uit 2007, waarbij hij heel veel 

echinocereussen in bloei aangetroffen had.  

De clubavond in maart stond in het teken van bestuursverkiezingen. Op advies van de commissie was 

het voltallige bestuur afgetreden, en had zich opnieuw verkiesbaar gesteld. Daarnaast waren er enkele 

andere kandidaten. Het resultaat van de verkiezingsuitslag was dat het nieuwe bestuur bestaat uit Piet 

Kamminga (voorzitter), Dick Munniksma, Marijke Bouwmeester, Coby Keizer (penningmeester) en 

Wolter ten Hoeve (secretaris). Verder was er op deze avond een lezing van Wolter over zijn reis door 

Mexico in het voorjaar van 2015.  

In april werd afscheid genomen van twee oud-bestuursleden, namelijk Harmien Meems en Rudy 

Sterenberg. Verder konden we genieten van plaatjes van Madagaskar, het eiland met zijn bijzondere 

flora en fauna. Peter van Dongen verzorgde deze lezing. Op deze avond waren ook drie leden van de 

afdeling Drenthe aanwezig.  

Mei bracht, zoals gewoonlijk, de onderlinge verkoop van planten. Er wisselden diverse planten van 

eigenaar. Daarnaast moest Wolter druk in de weer, want voor de pauze presenteerde hij een plant van 

de maand, en dat was natuurlijk een mammillaria, en wel Mammillaria moelleriana. Na de pauze 

bracht hij het vervolg van zijn reis door Mexico in 2015, een reis die hij samen met Bertus Spee 

ondernomen had.  

In juni gingen we op pad naar twee leden van de afdeling Drenthe, te weten Piet Ende en Hennie 

Mecklenfeld. We zijn in het verleden al vaker bij beide heren geweest, en vooral de verzameling van 

Hennie Mecklenfeld is er eentje die wat afwijkt van de gemiddelde verzameling. Dat komt ook 

doordat Hennie zijn kas mee laat groeien met zijn planten, en daar bedoel ik zijn zuilcactussen mee. 

Hennie had sinds ons laatste bezoek de toren van zijn kas een stukje hoger gemaakt om zijn grootste 

palen onder dak te houden. Flink wat van onze leden waren meegegaan met dit uitstapje en dat zorgde 

ervoor dat het een gezellige bedoening was.  

Eind augustus zijn 9 leden van onze club bij leden van de Ortsgruppe Bremen op bezoek geweest, een 

uitwisselingsbezoek dat al een zeer lange traditie kent.  

Na de zomerstop moesten we breken met een ook al oeroude traditie, namelijk de clubavond op de 

donderdag. Noodgedwongen moesten we naar de maandagavond verkassen.  

Op de clubavond in september toonde Hans Huizing ons talrijke voorbeelden van bollen uit de Zuid-

Afrikaanse provincie Oos-Kaap. Hans is duidelijk bezig om die vaak mooi bloeiende bollen in 

Nederland te promoten, en daar slaagt hij goed in.  

In oktober vertelde onze eigen Marijke Bouwmeester over de reis die zij met haar man Ton op Kreta 

gemaakt had. Zowel de natuur als de cultuur kregen een plekje in deze lezing. Maar de hoofdmoot 

vormden natuurlijk de wilde orchissen, waarvan er op Kreta heel wat soorten te vinden zijn.  



Wiebe Bosma kwam in november bij ons op bezoek. Hij gaf een lezing over zijn bezoek aan India met 

als doel het vinden van caralluma’s, stapelia-achtigen met meestal kleine, maar heel mooie bloemen. 

Ook hier werd de cultuur van het land niet vergeten.  

Tot slot neem ik de avond in december nog even mee, want die brak met de traditie dat we in 

december een jaarvergadering hebben. Die breuk met de traditie had een goede reden, namelijk het 60-

jarig bestaan van onze afdeling. We hebben die avond gezellig met elkaar gechineesd in ons ‘eigen’ 

clubgebouw. Ook namen we afscheid van Wil de Boer als afgevaardigde van onze afdeling. Jarenlang 

heeft hij die taak vervuld, en Wil vond dat de tijd gekomen was om het stokje over te dragen. Verder 

gaf Harry Harms een lezing over vlinders, waarvan er heel wat soorten in Nederland zijn. Voor het 

maken van goede foto’s moet je geduld hebben en ook veel mislukte foto’s maken, want die beestjes 

zijn nogal beweeglijk. Tot slot haalde Dick Munniksma nog iets uit de oude doos. Hij had een aantal 

films, o.a. over een show bij de borg Verhildersum, laten digitaliseren en zo konden we bijvoorbeeld 

zien dat we er dik twintig jaar geleden anders uitzagen dan nu….  

De opkomst op de afdelingsavonden was in 2016 gemiddeld iets meer dan 22 leden, en dat is ongeveer 

hetzelfde als een jaar eerder. Verder hadden we in 2016 twee jubilarissen, namelijk Wil de Boer en 

Rudolf Schwab. Beiden vierden hun 40-jarig lidmaatschap van Succulenta.  

Het aantal leden van de afdeling Groningen en Ommelanden ligt per 1 januari 2017 op 39 (waarvan 1 

donateur en 2 gezinsleden), daarnaast zijn er 3 sponsors.  

Wolter ten Hoeve, secretaris afdeling Groningen en Ommelanden.  


